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PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO WSI GŁOGOCZÓW  

W DNIU 16 MARCA 2013 ROKU  

  

Godz. 16.00 – rozpoczęcie zebrania. Obecnych na sali - 133 osoby. 

 

PORZĄDEK ZEBRANIA 

1. Otwarcie zebrania i powitanie przybyłych gości. 

2. Wybór przewodniczącego zebrania i protokolanta. 

3. Prezentacja Kierownik KRUS Oddział Myślenice. 

4. Prezentacja nowego dzielnicowego mł. asp. Tomasza Kucika 

5. Wręczenie listów pochwalnych przez Burmistrza Mig Myślenice zasłużonym 

wieloletnim strażakom: Prezesowi OSP Głogoczów, Janowi Lutyńskiemu,  

oraz Naczelnikowi OSP Głogoczów, Włodzimierzowi Bujasowi. 

6. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za rok 2012. 

7. Omówienie spraw związanych z kanalizacją wsi – kierownik JRP. 

8. Pytania mieszkańców. 

9. Prezentacja Burmistrza MiG Myślenice – Nowa gospodarka odpadami. 

10. Pytania mieszkańców. 

11. Prezentacja projektu „Aktywny Głogoczów-partnerstwo trójsektorowe na rzecz 

rozwoju przedsiębiorczości społecznej”. 

12. Solary. 

13. Wolne wnioski. 

 

Ad.1.  

Sołtys Jan Kantor otworzył zebranie i powitał przybyłych gości w osobach: 

Burmistrz Miasta i Gminy Myślenice Maciej Ostrowski (nieco spóźniony), 

Wiceburmistrz Miasta i Gminy Myślenice Mieczysław Kęsek, 

Osoba oddelegowana do kontaktów w sprawie przebiegu inwestycji dotyczącej 

wykonania kanalizacji poszczególnych miejscowości: kierownik Jednostki Realizującej 

Projekt „Czysta woda dla Krakowa” Edyta Podmokły, 

Kierownik K. R. U. S. -  Danuta Góralik, 

Dzielnicowy mł. asp. Tomasz Kucik, 

Dziennikarz Ryszard Sobkowicz. 
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Ad 2.  

Wybór przewodniczącego i protokolanta zebrania, zgłoszeni kandydaci : 

1. na przewodniczącego zebrania: Marek Górszczak – wyraża zgodę, 

2. na protokolanta:  Marcin Górszczak – wyraża zgodę 

Przebieg głosowania: 

Za – 131 osób, 

Przeciw – 0 osób, 

      Wstrzymujących – 2 osoby, 

Przewodniczącym zebrania został wybrany Marek Górszczak, protokolantem zebrania 

Marcin Górszczak. 

  

Ad 3. 

Danuta Góralik – Kierownik K. R. U. S. oddział Myślenice, przedstawiła informacje 

dotyczące funkcjonowania i zmian w systemie ubezpieczeń społecznych obejmujących osoby 

będące rolnikami, a te mają się następująco: 

 

1. Nie przewiduje się likwidacji K. R. U. S. , który funkcjonuje już 20 lat.  

2. Istotne zmiany w funkcjonowaniu systemu ubezpieczeń rolników dotyczą między 

innymi  podwyższenia wpłacanych składek za posiadany areał gruntowy, a ich 

wielkość jest uzależniona od liczby hektarów, których dany rolnik jest właścicielem, 

przy czym nie dotyczą właścicieli gospodarstw z naszego terenu, gdzie istniejące tu 

gospodarstwa mają areał o powierzchni nie przekraczającej 15 ha, a zagród o tak 

małej powierzchni nie obejmuje przedmiotowa podwyżka. 

3. Na obecnych zasadach będzie nadal funkcjonować składka dotycząca ubezpieczeń 

społecznych (chorobowe, macierzyńskie, jednorazowe odszkodowania od wypadków, 

renta bądź emerytura), natomiast będzie wdrożona nowa składka na ubezpieczenia 

zdrowotne, ale tylko dla właścicieli gospodarstw mających areał o powierzchni 

przeliczeniowej przekraczającej 6 ha, a tych w całym Powiecie Myślenickim jest 

około 40-tu. Dla mniejszych gospodarstw składka na ubezpieczenie zdrowotne będzie 

nadal opłacana przez Skarb Państwa. 

4. Dzieci rolników, od narodzenia aż do momentu ukończenia 18 roku życia, mają (pod 

warunkiem dostarczenia do K. R. U. S. numeru PESEL) opłacone przez Skarb 

Państwa ubezpieczenie zdrowotne. Rodzice posiadający pełnoletnie, a uczące się 
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dzieci, od stycznia 2013 mają obowiązek dostarczenia do K. R. U. S. zaświadczenia 

ze szkoły o kontynuacji przez nie nauczania. Funkcjonujący od nowego roku system 

komputerowy obsługujący jednostki SPZOZ wymaga wprowadzenia do ewidencji 

komputerowej wszystkich pacjentów, którym przysługuje prawo korzystania z ich 

usług, ale wymaga to zgłoszenia danego ucznia do przysługującej im jednostki K. R. 

U. S., aby w trakcie konieczności można było bezproblemowo skorzystać z usługi 

danej jednostki SPZOZ; legitymacja szkolna nie jest już dokumentem 

wystarczającym do potwierdzenia kontynuacji edukacji dla wdrożonego systemu 

komputerowego. W każdej chwili można donieść do jednostki K. R. U. S. 

potwierdzenie o kontynuowaniu edukacji pełnoletniego uczącego się dziecka. 

5. Przed zmianami składka zdrowotna była opłacana kwartalnie, po ich wprowadzeniu, 

każda umowa o pracę, wyjazd za granicę, nowe zatrudnienie, każda przerwa  

w ubezpieczeniu, wymaga zgłoszenia do przynależnej jednostki K. R. U. S. –u, co 

powoduje wyłączenie składki wpłacanej przez Skarb Państwa, na rzecz składki 

wpłacanej przez nowego pracodawcę, lub innego ubezpieczyciela. Najbliższa 

jednostka K. R. U. S. znajduje się w Myślenicach przy ul. Słowackiego 90, do której 

należy zgłaszać wszelkie przewidywane przerwy w ubezpieczeniach, oraz kierować 

zapytania w razie zaistniałych problemów lub wątpliwości. 

 

Ad 4.  

Mł. asp. Tomasz Kucik – Nowy ”dzielnicowy”, funkcjonariusz policji, który objął 

funkcję dzielnicowego Głogoczowa w dniu 01-01-2013 w zastępstwie za Andrzeja Buszko. 

Wyraził chęć współpracy z mieszkańcami i jest do dyspozycji pod numerem telefonu 997, 

bądź bezpośrednio w jednostce policji w Myślenicach pod numerem telefonu: (12) 372-92-28. 

 

Ad 5. 

Sołtys Jan Kantor – Zaproponował wręczenie listów pochwalnych za długoletnią 

działalność na rzecz straży, byłemu Prezesowi OSP GŁOGOCZÓW Panu Janowi 

Lutyńskiemu za 46 - letnie piastowanie tego stanowiska, oraz byłemu Naczelnikowi OSP 

GŁOGOCZÓW Panu Włodzimierzowi Bujasowi za 34-letnie piastowanie tego stanowiska. 

Listy pochwalne zasłużeni strażacy otrzymali z rąk Burmistrza Miasta i Gminy Myślenice 

Pana Macieja Ostrowskiego. Burmistrz wyraził wielki podziw dla byłego już prezesa za 

jego długoletni staż, oraz nienaganną, będącą wzorem do naśladowania, służbę społeczną. 
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Ad 6. 

Sołtys, Jan Kantor przedstawił sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za rok 

2012. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do Protokołu. 

 

Ad 7.  

Edyta Podmokły: Przedstawiła stan zaawansowania realizacji sieci kanalizacji sanitarnej na 

terenie wsi Głogoczów, który na obecną chwilę objął wykonanie 55 km kolektora głównego, 

15 przepompowni o możliwości obsługi około 500 gospodarstw, co nie jest zabezpieczeniem 

w odbiór ścieków socjalno-bytowych całej miejscowości, lecz tylko pewnej jej części. 

Pozostała część wsi Głogoczów nie będzie zabezpieczona w sieć kanalizacji sanitarnej z 

uwagi na zbyt małe zagęszczenie gospodarstw domowych, do których doprowadzenie 

kolektora ściekowego wiązało by się ze znacznymi kosztami wykonania,  

a którego amortyzacja byłby bardzo odległa w czasie, na co Gmina Myślenice nie posiada 

wystarczających środków finansowych. Część gospodarstw na lokalnych fragmentach 

dzielnic w pobliżu których wykonana jest już sieć kanalizacyjna, na obecną chwilę nie będą 

miały możliwości podpięcia się do niej z uwagi na brak zgód właścicieli działek, na 

przeprowadzenie planowanych koniecznych fragmentów sieci kanalizacyjnej. 

 Koszt zrealizowanej już części inwestycji w Głogoczowie to ponad 21 milionów zł. Do 

wykonania pozostało około 5 do 6 km sieci. Planowany termin zakończenia realizacji prac to 

październik 2013. Wykonawca deklaruje wcześniejsze zakończenie robót najprawdo-

podobniej już na okres wakacyjny. Prace przy budowie sieci kanalizacyjnej wiążą się z 

bardzo dużym utrudnieniem w komunikowaniu się po drogach lokalnych miejscowości 

Głogoczów. Pogorszył się bardzo stan tych dróg którymi poprowadzona jest sieć 

kanalizacyjna, jak również dróg którymi ciężkim sprzętem dowożony jest materiał do jej 

realizacji. Należy jak najszybciej informować urząd gminy o miejscach gdzie stan dróg jest 

fatalny i drogi są nieprzejezdne oraz tych dróg, których możliwość komunikacji znacznie się 

pogorszyła. Okres zimowy jeszcze bardziej spotęguje zaistniałe już niedogodności.  

 Wykonawca zobowiązany jest do utrzymania przejezdności dróg w miejscach gdzie 

realizowana jest inwestycja. Właściciele działek są proszeni o podpisywanie protokołów 

odbioru robót zrealizowanych na ich posiadłości, ale tylko po dokładnym sprawdzeniu, czy 

teren po zakończeniu wszelki czynności związanych z robotami ziemnymi został 

doprowadzony do należytego porządku. W przeciwnym razie gdy teren działki nie jest 

należycie uporządkowany i nie odzwierciedla stanu sprzed inwestycji, prosi się o nie 

podpisywanie w/w protokołów, bo podpis umieszczony na protokole zwalnia wykonawcę od 
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dalszych czynności związanych z doprowadzeniem terenu działki do należytego porządku. Po 

podpisaniu protokołu, nie należy się obawiać sytuacji w której np: istniejąca przed inwestycją  

ułożona na nowo przez wykonawcę kostka, po pewnym okresie czasu ulega destrukcji, gdyż 

wykonawca daje na jej ułożenie rękojmię i jest w takiej sytuacji zobligowany do jej poprawy 

bądź ułożenia na nowo. 

 Na części dróg, pod którymi została zrealizowana już inwestycja, oraz transportowano 

materiał, została położona na nowo nakładka asfaltowa i na obecną chwilę zostało 

wyasfaltowane około 4 km dróg lokalnych. Podobnie będą naprawiane kolejne fragmenty 

zniszczonych dróg. W pierwszej kolejności, przy deklaracji P. Burmistrza, przewiduję się 

odbudować na nowo w okresie letnim drogę biegnącą na Zagorzyniec i Piesaki . 

 

Ad  8. 

 p. Jach – W zeszłym roku podczas realizacji kanalizacji został zniszczony mostek 

wjazdowy na jego posesję. Po zakończeniu robót związanych z wykonaniem przedmiotowego 

fragmentu kanalizacji został na nowo, ale w sposób fatalny, odbudowany wjazd na działkę 

gdzie w miejsce przepustów betonowych została położona rura PCV, której nie 

zastabilizowano w sposób prawidłowy. Do dziś mostek jest niestabilny, cały się porusza. 

Zgłaszał tą niedogodność kilkakrotnie i do dziś sprawa nie jest załatwiona. Pyta, kiedy 

zostanie rozwiązany jego problem 

 

 Renata Kwinta- Informuje, iż tylko na niewielkim fragmencie dzielnicy Czarny Las jest 

realizowana kanalizacja, pyta o powód zaniechania realizacji inwestycji w pozostałej jej 

części, skoro ma informację iż plan realizacji kanalizacji obejmuje jeszcze kilka fragmentów 

dzielnicy Czarny Las. Miała zapewnienie, iż kanalizacja będzie obsługiwać również jej 

posesję, z czasem okazuje się że jednak nie, pyta dlaczego dzielnica Czarny Las jest 

realizowana na końcu i wyraża obawy iż ostatecznie nie zostanie zrealizowana kanalizacja na 

jej dzielnicy. Oznajmia także, iż droga prowadząca na jej dzielnicę została zrujnowana przez 

wykonawcę sieci. Fakt ten zgłaszała odpowiednim służbom jeszcze przed okresem zimowym, 

naprawa ze strony wykonawcy została wykonana w sposób fatalny, a dalsze prowadzone 

prace i obsługujące inwestycję pojazdy jeszcze bardziej ją dewastują. Podczas 

przemieszczania się samochodem osobowym (którego jest właścicielem) zrujnowanym 

fragmentem drogi, doszło do kolizji z powstałą w drodze wyrwą. Konsekwencją tego 

zdarzenia jest urwany w samochodzie zderzak. Problematyczna droga jest nadal 
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konsekwentnie zajeżdżana przez wykonawcę, choć w jej obrębie nie jest wykonywana 

kanalizacja. 

 

Odp. Edyta Podmokły: Nie otrzymała wcześniej informacji na temat kolizji samochodu 

osobowego z wyrwą w drodze, a uzyskana dzisiaj informacja o tym wypadku zostanie 

przekazana dalej. 

Część mieszkańców dzielnicy Czarny Las nie wyraziło zgody na przeprowadzenie kanalizacji 

przez swoje posesje, (ta informacja została oprotestowana przez Panią Renatę Kwintę) co w 

konsekwencji zablokowało realizację inwestycji na problematycznych fragmentach dzielnicy. 

Jeśli chodzi o dodatkowe nieliczne fragmenty dzielnicy Czarny Las, to IV etap przewiduje 

dalsze prowadzenie prac, ale tylko w tych miejscach, gdzie właściciele działek wyrazili zgodę 

na poprowadzenie kanalizacji w obrębie swych posesji, na co projektanci uzyskali podpisy 

właścicieli umieszczone na protokołach zgód, co jest możliwe do osobistego wglądu. Jeśli 

Pani Kwinta twierdzi, iż sąsiedzi potwierdzili pisemnie zgody, to być może czwarty etap 

będzie obejmował również jej posesję. 

 

Odp. Sołtys Jan Kantor: W tym tygodniu będzie spotkanie z projektantem, który będzie 

doprojektowywał dalsze miejsca, to jest na dzielnicach: Czarny Las, Szwaby Górne oraz 

Piłogrzbiet. Pomimo zgód właścicieli działek, pewne fragmenty dzielnic nie są realizowane z 

racji zbyt małego zagęszczenia liczby mieszkańców (mniej niż 120 mieszkańców na 1 km 

magistrali).  

 

 Dariusz Kopyciński – (mieszkaniec okolicy granicy dzielnic ”Stradom nad kościołem”  

i ”Czarny las”). Drogi po zakończeniu robót kanalizacyjnych są w stanie fatalnym praktycznie 

nieprzejezdne, nie są remontowane należycie, podejrzewa iż nie są naprawiane zgodnie  

z projektem. Fatalny stan dróg spowodował zniszczenia samochodów, które się nimi 

przemieszczały. Z tego tytułu  mieszkańcy korzystający z przedmiotowego odcinka drogi 

kierują pismo do Pana Burmistrza w sprawie jego fatalnego stanu. Składają je również do 

Sołtysa, i do Protokolanta (patrz załącznik nr 1 do protokołu). Apeluje również do 

przedstawicieli urzędu gminy odpowiedzialnych za proces kanalizacji miejscowości 

Głogoczów, aby poddali kontroli wykonane fragmenty kanalizacji, gdyż podejrzewa, iż jest 

ona wykonywana w sposób skandaliczny, niezgodny z projektem, bez należytej kontroli,  

w podobny sposób jak poprawiane drogi, które również należy skontrolować. Pewne odcinki 

kanalizacji są wykonywane kilkakrotnie, odkopywane i zasypywane, rury wyciągane  
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i wkładane ponownie, osypka rur nie jest wykonywane piaskiem, lecz gruzem bądź ziemią, co 

budzi duże obawy co do jakości zrealizowanych robót.  

 

Odp. Edyta Podmokły: Każdy wykonany odcinek kanalizacji jest przez inspektorów 

kontrolowany kamerą termowizyjną i kamerą TV, gdzie kontrolowane są połączenia, 

uszczelnienia połączeń, sprawdzane są ściany kolektora z uwagi na ewentualne możliwe 

pęknięcia, oraz przeprowadzane próby szczelności. Sprawdzana jest również podbudowa pod 

układany kolektor ściekowy w trakcie jego realizacji. Podbudowy dróg wykonywanych na 

nowo, są na bieżąco kontrolowane przez inspektorów i muszą spełniać narzucone normy. Na 

poszczególnych etapach robót są zatrudnieni inspektorzy odpowiedzialni za rzetelność 

wykonania zarówno kanalizacji, jak i za końcowy stan dróg. Pewne niedociągnięcia 

realizowanych fragmentów sieci są na bieżąco wychwytywane przez inspektorów i stąd 

niektóre fragmenty kolektora ściekowego są wykonywane kilkakrotnie, aż spełnione będą 

obowiązujące normy. 

 

 Katarzyna Kromka – Ponownie pyta o miejsca nie objęte w planie siecią kanalizacji, 

dlaczego część terenów nie będzie skanalizowana, brak jest informacji na temat terenów 

objętych bądź nie objętych realizowaną siecią kanalizacyjną, brak jest dostępu do map 

projektowych, ponownie apeluje, aby zgodnie z wcześniejszymi zapewnieniami organizować 

dwa razy do roku zebrania wiejskie dotyczące przebiegu realizowanej inwestycji, a nie tak jak 

jest do tej pory tylko raz. Apeluje, aby te zebrania dotyczyły tylko zagadnień związanych  

z kanalizacją, tak by każdy mieszkaniec zasięgnął wiedzy na temat możliwości uzyskania 

przyłącza, bądź przy braku takiej możliwości, otrzymał informację co jest tego ewentualnym 

powodem. Dlaczego drugie zebranie wiejskie na temat kanalizacji, jako jedno z dwóch 

przewidzianych do zrealizowania w zeszłym roku, się nie odbyło? Termin dwóch zebrań był 

zagwarantowany na zeszły rok i było to zaprotokołowane w zeszłorocznym sprawozdaniu. 

Drugie zebranie miało się odbyć w połowie zeszłego roku. Niedawno część mieszkańców 

uzyskała informację, iż nie będzie miała możliwości podpięcia się do sieci, a gdyby to drugie 

zebranie się odbyło, uzyskali by wcześniej informacje o braku dostępu do sieci i mieli by 

wcześniej możliwość reagowania w celu przywrócenia dostępu do sieci. 

 

Odp. Sołtys Jan Kantor -  Zebranie wiejskie dotyczące skanalizowania naszej miejscowości 

odbyło się rzeczywiście tylko raz w zeszłym roku, gdyż uznano iż znaczna część informacji 

dostępna jest na stronach internetowych choćby i na stronie internetowej Radnej Gminy Pani 
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Agnieszki Węgrzyn, na której jest również zawarty szczegółowy plan realizacji sieci 

kanalizacyjnej wsi Głogoczów, a do sieci internetowej Pani Katarzyna Kromka ma 

zapewniony dostęp, wbrew temu co usiłuje twierdzić. 

 

 Głos z sali – Aby uzyskać informacje na temat kanalizacji musi brać urlop, udać się do 

urzędu i umówić na spotkanie, co wymaga czasu, tak się przecież nie da funkcjonować. 

 

 Jan Sikora– Informuje, iż rzeczywiście mapy są dostępne na stronie internetowej, ale 

podczas realizacji tego typu inwestycji problemy pojawiają się na bieżąco i najlepiej jest 

wtedy usiąść do dyskusji i w ten sposób poszukać dla nich najlepszego rozwiązania. 

Dzisiejsza frekwencja na zebraniu nie jest podyktowana dogodnym terminem jego zajścia,  

a bulwersującym sposobem realizacji tego kosztownego przedsięwzięcia jakim jest budowa 

sieci kanalizacyjnej w Głogoczowie i brakiem konsultacji społecznych podczas jego 

realizacji. Jeśli chodzi o samo podejście wykonawcy do właścicieli posesji, to fakt ten nie 

budzi zastrzeżeń (zniszczone uprawy są w miarę możliwości rekompensowane), ale jeśli 

chodzi o samo podejście do wykonywanych robót, to pojawiło się mnóstwo pustych butelek 

po alkoholu, wykopy są zasypywane pojawiającymi się podczas prac śmieciami, resztkami 

drutów bądź taśmami spinającymi transportowane rury, a te wystają z zasypywanych 

wykopów i mogą okaleczać pasącą się zwierzynę. Świadczy to o wyjątkowym niedbalstwie 

i niechlujstwie wykonawcy. 

 

 Marek Klimczyk – Odnośnie jakości i sposobu odbioru przez inspektorów 

wykonywanych prac związanych z siecią kanalizacji sanitarnej, to przydzieleni inspektorzy 

dokonywali odbiorów po okresie około 2, 3 do 4 tygodni po zrealizowaniu danego odcinka 

sieci co zauważył osobiście. Po opadach deszczu zamontowane studzienki uległy zapadnięciu 

na głębokość 30 – 40 cm, dokonywano poprawek, ponownie uzupełniano zasypki. Proponuje 

dokonać ponownej kontroli sieci kanalizacyjnej przed jej końcowym odbiorem, zwłaszcza  

w miejscach gdzie nastąpiły tąpnięcia. Sołtys dysponuje listą miejsc gdzie dokonywane były 

poprawki. 

 

Odp. Edyta Podmokły - Po zrealizowaniu całości inwestycji dokonuje się końcowego jej 

sprawdzenia, kontroluje się każdy wykonany odcinek kanalizacji i każdą studzienkę,  

a w miejscach wątpliwych dokonuje się ponownej kontroli przy użyciu kamer. Po końcowym 
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odbiorze i w trakcie już użytkowania sieci, eksploatowaną kanalizację na bieżąco poddaje się 

kontroli. 

 

 Burmistrz Maciej Ostrowski – Głogoczów to ostatnia 11-ta miejscowość, gdzie jest 

realizowana sieć kanalizacji sanitarnej, więc zwracam się z uprzejmą prośną o nie 

insynuowanie, iż Urząd M.iG. Myślenice nie potrafi realizować tego typu inwestycji, bo 

kontrole jakości robót prowadzone są na bieżąco, a takim przykładem są miejscowości: 

Krzyszkowice i Jawornik, gdzie błędnie wykonane fragmenty robót kanalizacyjnych jak  

i później drogowych były realizowane przez wykonawcę dwukrotnie. Kontrole wychwyciły 

błędy i konsekwencje źle wykonanych robót poniósł wykonawca. W konsekwencji 

kanalizację układano na nowo drugi raz, oraz musiano wymienić 500 transportów (patelni) 

złej jakości przywiezionego kruszywa, które miało służyć jako podbudowa pod od nowa 

kładzione drogi asfaltowe. Oczywiście błędy w wykonawstwie mają miejsce i po to są 

końcowe kontrole w których niejednokrotnie sam uczestniczy, aby te niedociągnięcia 

wychwycić i nakazać usunąć. Realizowane roboty muszą spełniać narzucone normy jakości, 

niespełnienie ich wymusza na wykonawcy dokonywanie poprawek. 

 Jeśli chodzi o nakładanie wierzchnich warstw asfaltowych na wyremontowane drogi, to 

będą one realizowane tylko na tych drogach, przy których będą wykonane rowy 

odwadniające, w przeciwnym razie przy braku możliwości wykonania rowów, droga będzie 

pozostawiona bez nakładek asfaltowych. 

 

 Głos z sali – Czy jest jakiś patent na właścicieli posesji, którzy nie chcą odstąpić 30-40 

cm terenu na wykonanie rowów odwadniających, bądź nie chcą przepuścić sieci 

kanalizacyjnej przez swoją posesję. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski –  Brak jest patentu na ludzi, którzy nie wyrażają zgody 

na przeprowadzenie kanalizacji przez swoją posesję, bądź nie udzielają zgody na wykonanie 

rowu przydrożnego przy swych posesjach. Trudno jest znaleźć sposób, który by ich przekonał 

do zmiany zdania, jedynym wyjściem jest użycie takich argumentów, które będą w stanie 

przemówić im do zdrowego rozsądku. 

 Ograniczeniem do skanalizowania całej miejscowości Głogoczów, oprócz argumentu 

ekonomicznego (120 mieszkańców na 1 km magistrali), jest brak zgód właścicieli 

poszczególnych posesji, na przeprowadzenie przez ich własność projektowanej sieci. 
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 IV etap inwestycji przewiduje skanalizowanie miedzy innymi części dzielnicy 

Głogoczowa ”Czarny Las” pod warunkiem podpisania zgód właścicieli gruntów, którymi 

planowany jest jej przebieg, na jej realizację. Planuje się doprojektowane części kanalizacji w 

Głogoczowie a także skanalizowanie plomb w Jaworniku i Krzyszkowicach z dodatkowych 

pieniędzy o których pozyskanie z unijnych funduszy przeznaczonych na ochronę środowiska 

stara się gmina. Poczyniono już starania w celu zdobycia (przy poszerzonym o inne 

zagadnienia wniosku) kwoty około 60 mln zł. Aby cel osiągnąć gmina musi dysponować 

wkładem własnym, oraz uzyskać pozwolenie na budowę, podpisać kontrakt na wykonanie 

dodatkowych robót, a te ewentualnie pozyskane pieniądze będą musiały być rozliczone do 

czerwca 2015 r. Fundusze pozyskane na dotychczas realizowaną kanalizację były 

negocjowane już w 2007 r i również muszą zostać szczegółowo rozliczone. 

 Właściciele działek są zobligowani do dopilnowania wykonawcy, aby teren pozostawiony 

po zakończonych pracach został doprowadzony do stanu sprzed rozpoczęcia robót. Uprasza 

się o podpisywanie protokołów odbioru robót zrealizowanych na ich posiadłości, ale tylko po 

dokładnym sprawdzeniu, czy teren po zakończeniu wszelkich czynności związanych  

z robotami ziemnymi został doprowadzony do należytego porządku. W przeciwnym razie gdy 

teren działki nie jest należycie uporządkowany i nie odzwierciedla stanu sprzed inwestycji, 

prosi się o nie podpisywanie w/w protokołów, bo podpis umieszczony na protokole zwalnia 

wykonawcę od dalszych czynności związanych z doprowadzeniem terenu działki do 

należytego porządku. Podpisany protokół wędruje do urzędu i jest pozytywnie weryfikowany 

na rzecz wykonawcy. 

 Wykonawca na swoje roboty daję rękojmię na okres 3 lat. 

 Szacuje się, iż skanalizowanie Głogoczowa obejmującego około 550 gospodarstw to 

kwota około 21 mln zł. Z tego wynika, iż średni koszt sieci przypadający na jedno 

gospodarstwo to kwota 38,2 tyś. zł. Do października wykonawca ma termin ostatecznego 

zakończenia wszystkich prac. Koszt za wykonanie przyłącza poszczególnych domostw do 

sieci, leży po stronie ich właścicieli. Szacuje się, iż kwota za jego realizację nie powinna 

przekroczyć 2500 zł. W przypadku gdy dany właściciel nie będzie wstanie znaleźć 

wykonawcy, który by wykonał dane przyłącze zamykające się w tej kwocie, to prośbę o 

wsparcie należy kierować do Burmistrza, a ten zleci Myślenickiemu MZWiK wykonanie tego 

przyłącza zamykającego się ostatecznie w kwocie max 2500 zł. W specyficznych sytuacjach, 

gdy właściciel posesji utracił pracę, lub zaistnieje jakieś inne nietypowe zdarzenie (np.:  

niepełnosprawność), to po potwierdzeniu nietypowych zdarzeń losowych przez urząd, koszt 

za wykonanie przyłącza pokryje urząd gminy. 
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  Aby doć możliwość przyłączenia się do sieci kanalizacyjnej mieszkańcom, gmina zleca 

wykonanie projektu przyłącza, daje inspektora do odbioru i robi inwentaryzację geodezyjną 

powykonawczą. Mieszkanie na tylko wykonać fizycznie przyłącz. 

 Przed dokonaniem odbioru magistrali sieci, zabrania się zrzutów ścieków do kanalizacji 

będącej jeszcze w budowie.  

 Po odbiorze magistrali głównej sieci kanalizacyjnej, pozostawia się termin około 3-ech 

miesięcy jako czas potrzebny na zrealizowanie przyłączy do sieci poszczególnych domostw,  

a ostatecznym terminem wiążącym wykonanie wszystkich przyłączy będzie wiosna 2014 r. 

Gmina nie byłaby wstanie sfinansować takiej ilości wyremontowanych dróg, gdyby nie 

przedsięwzięcie związane ze skanalizowaniem miejscowości Głogoczów. Naprawa dróg to 

proces uporządkowania terenu po zrealizowanej inwestycji, na sfinansowanie której 

pozyskane pieniądze w znacznej części pochodzą z funduszy europejskich. Funduszy 

unijnych nie uzyskano by nigdy na same drogi, gdyż w większości nie mają one 

uregulowanego stanu prawnego, co jest niezbędnym unijnym wymogiem. 

 

 Głos z sali – Czy nowo oddany do użytku dom, nie brany pod uwagę w procesie 

projektowania sieci kanalizacyjnej w 2008 roku, będzie mógł być podłączony do sieci za 

kwotę zamykającą się sumą 2500 zł. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Oczywiście że tak, gdyż jak wiemy proces projektowy 

odbywał się w 2008 r. a dziś mamy 2013 r, trudno było przewidzieć miejsca w których 

powstaną nowe domy, stąd nie były one brane pod uwagę. Nam jednak zależy, aby jak 

największa liczba domostw była podłączona do sieci kanalizacyjnej, tak więc proszę  

o zgłoszenie do urzędu chęci podpięcia do kanalizacji nowo powstałego domu, a wykonanie 

przyłącza dokona się na takich samych warunkach jak i innych podłączanych domostw. 

 

 Dariusz Kopyciński –  Po wysłuchaniu zapewnień Pana Burmistrza, iż ostatecznie 

wykonana kanalizacja będzie spełniała wszelkie obowiązujące normy, jako mieszkańcy  

i przyszli użytkownicy sieci, trzymamy Pana Burmistrza za słowo iż kanalizacja po 

dokonanym końcowym odbiorze będzie funkcjonować bez zarzutu, choć z naszych 

obserwacji prac wykonywanych przez firmę ”Baflo” możemy wyciągnąć jeden wniosek:  

”Jesteśmy pewni, iż firma ”Baflo” nam źle wykonała tą kanalizację”. Nie mamy pretensji do 

urzędu, ani do Pana Burmistrza, bo jest Pan sympatycznym człowiekiem, ale do firmy 
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”Baflo” wykonującej przedmiotową sieć. Proponujemy jednak przed końcowym odbiorem 

dokonać jeszcze raz szczegółowej kontroli wykonanej sieci kanalizacyjnej. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Oczywiście, że taka kontrola jest przeprowadzana 

przed każdym końcowym odbiorem. Co do wykonawców, to firma ”X” wygrywa przetarg  

i przy zbyt dużym froncie robót korzysta z podwykonawców, a ci niejednokrotnie z racji 

niespełnienia wymogów normowych muszą pewne etapy robót robić po dwa razy generując 

przy tym podwójne koszty, które pokrywane są z kieszeni wykonawcy. Podobnie odbywało 

się to w Jaworniku i w Krzyszkowicach, lecz nie chce podawać nazwy firmy, aby nie być 

posądzony o antyreklamę, bądź reklamę. 

 

 Rafał Pitala –  Pyta o możliwość podniesienia 200 m odcinka drogi biegnącej na 

dzielnicę Zagorzyniec, zalewanego wodą  przy większych powodziach. 

 

Odp. Sołtys Jan Kantor – Bierzemy to pod uwagę. 

 

 Rafał Pitala –  Tak pod uwagę, to tę drogę bierzecie już od 10 lat. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Z informacji uzyskanej od Pani Edyty Podmokły to ta 

droga na Zagorzyniec jest przewidziana do wykonania w całości. 

 

 Głos z sali (dzielnica Czarny Las) –  Jakość wykonywanych robót związanych z siecią 

kanalizacyjną jest skandaliczna. Sam prowadzę dużą firmę budowlaną i gdybym wykonywał 

pracę w sposób podobny do firmy realizującej przedmiotową sieć, to bym już dawno 

zbankrutował. Kilka lat temu wybudowałem dom i otrzymałem informację o braku 

możliwości podpięcia się do projektowanej sieci kanalizacyjnej, zmuszony byłem do 

wybudowania własnej przydomowej oczyszczalni ścieków, a sąsiedzi na obecną chwilę 

uzyskali możliwość podpięcia się do sieci. Drogę mamy tak zniszczoną, iż od dwóch miesięcy 

nie jestem wstanie dojechać do własnej posesji, a chciałem się już wprowadzić. Zamówiłem 

meble i ich nie odbieram, gdyż brak jest możliwości dojazdu do działki. Firma u której je 

zamówiłem oskarża mnie o brak chęci ich odbioru. Co w takiej sytuacji mam robić. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Za przejezdność dróg odpowiada wykonawca sieci 

i będzie on zobligowany do doprowadzenia jej do stanu używalności. Należy takie sytuacje 
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zgłaszać. Co do jakości robót to nie chcę wnikać w to, kto ma większe doświadczenie i jest 

bardziej kompetentny w tej dziedzinie. My rozliczamy wykonawcę z całości robót. 

Wykonawca przyspieszył roboty i jest wstanie zakończyć je już w czerwcu. Co do tematu 

przydomowych oczyszczalni ścieków, to muszą one być legitymowane atestem, bez atestu są 

prawnie zabronione. Na terenach, które obsługuje sieć kanalizacyjna zabrania się 

wykonywania przydomowych oczyszczalni ścieków. Gospodarstwa w pobliżu których 

biegnie kanalizacja i jest możliwość podpięcia się do sieci, mają obowiązek podłączenia się 

do niej, bądź posiadać szambo szczelne okresowo wybieralne z koniecznością wywozu 

nieczystości do oczyszczalni ścieków. Problem z przydomowymi oczyszczalniami ścieków 

pojawia się wraz z nasączeniem gruntu przez wodę z instalacji rozsączających, które je 

obsługują. Są takie miejscowości, gdzie zabrania się wykonywania przydomowych 

oczyszczalni ścieków z tego powodu. 

 

 p. Pulchny (Piłogrzbiet) – Nasza dzielnica nie jest objęta procesem skanalizowania, 

natomiast stan dróg jest na tyle fatalny, iż przejeżdżające nimi pojazdy ulegają uszkodzeniu. 

Gmina Mogilany jakoś jest wstanie zadbać o przejezdność dróg, które ma na utrzymaniu, 

dlaczego tak nie jest w naszej gminie. Czy coś będzie czynione w tej sprawie. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Piłogrzbiet jest dzielnicą na której nie będzie 

wykonywana kanalizacja z racji braku zgód mieszkańców na jej przeprowadzenie po ich 

własnościach. Co w takim przypadku z powstającymi ściekami, gdzie je odprowadzać. Jako 

mieszkańcy tej dzielnicy musicie się liczyć z faktem, iż po zrealizowaniu końcowym 

kanalizacji i przy braku woli mieszkańców tej dzielnicy na jej wykonanie, na tym terenie będą 

z urzędu dokonywane kontrole wywozu nieczystości. Jeśli do końca maja 2013 roku 

mieszkańcy nie wyrażą zgody na wykonanie sieci, do drogi będą musiały być i tak 

naprawione pomimo niewykonania sieci. 

 

 Władysław Suder (Szwaby górne) – Dom w którym mieszka, pod wpływem 

przejeżdżających pojazdów obsługujących inwestycję, mocno popękał. Zgłaszał to na piśmie 

już od 2011 roku zarówno wykonawcy od którego nie uzyskał odpowiedzi jak i sołtysowi, 

który na oględziny przybył 3 krotnie. Zgłaszał swe zastrzeżenia również do urzędu gminy  

z tym, iż nie uzyskał żadnej odpowiedzi. Sprawa toczy się już zbyt długo, a on traci już 

cierpliwość, 1,5 roku czeka już na jakąś decyzję ze strony urzędu bądź od osób 

odpowiedzialnych za powstałe szkody. Wykonawca uzyskał zgodę na przejazd na pewnym 
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fragmencie jego posesji, a ten pod jego nieobecność dokonał samowolnie dodatkowego 

objazdu w innej jej części, na który właściciel nie wyraził zgody. Za szkody powstałe na 

terenie prywatnych posesji odpowiada przecież urząd będący gospodarzem tej inwestycji.  

 

Odp. Edyta Podmokły – Wykonawca sam naprawia szkody powstające podczas realizacji 

inwestycji, których naprawę jest wstanie wykonać we własnym zakresie. W przypadku 

napraw których nie jest wstanie samodzielnie wykonać, koszt ich realizacji pokrywa 

ubezpieczyciel z którym firma wykonawcza zawarła ubezpieczenie na czas realizacji 

inwestycji. Firma ubezpieczeniowa wysyła przedstawiciela, który szacuje skalę zniszczeń i na 

tej podstawie jest wypłacane odszkodowanie pokrywające koszty remontu. Z tego co ma 

informację, sprawa jest już w toku, dotarła już do ubezpieczyciela, który w najbliższym czasie 

wyśle przedstawiciela do oszacowania powstałych szkód. Należy się jednak uzbroić  

w cierpliwość, bo tego typu problemy nie są rozwiązywane w ciągu kilku dni, niestety 

wymagają dłuższego czasu na ich przeanalizowanie. Co do odpowiedzialności z tytułu 

powstałych zniszczeń, to z chwilą podpisania umowy między urzędem gminy a wykonawcą, 

na wykonanie robót związanych z realizacją przedmiotowej sieci kanalizacji sanitarnej, to 

odpowiedzialność za powstałe szkody spada na wykonawcę sieci. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Do dwóch tygodni otrzyma Pan odpowiedź od 

ubezpieczyciela, proszę jeszcze tyle poczekać. 

 

 p. Chocia (dzielnica Zagorzyniec) – Jak  można sprawdzić, czy protokoły odbioru robót 

(doprowadzenie stanu działki do należytego porządku bądź protokoły świadczące  

o dokonaniu naprawy powstałych szkód) które są podpisywane bądź też nie przez właścicieli 

posesji, nie są przez wykonawcę fałszowane, jak to można zweryfikować.  

 W Krakowie do pojedynczych domostw jest doprowadzany asfalt. Co z drogą na 

Zagorzyniec zalewaną podczas powodzi, jaka jest inna alternatywa dojazdu na tę dzielnicę 

podczas wysokiej wody, i czy jest możliwość zapewnienia dojazdu inną drogą. Zdarzają się 

różne przypadki losowe choćby i konieczność dojazdu karetki pogotowia. Na poprzednim 

zebraniu poruszano już problem dodatkowej drogi, która mogła by powstać poprzez 

wyasfaltowanie istniejącej drogi szutrowej biegnącej w sąsiedztwie Państwa Pawlików. 

Ludzie przyjeżdżający do nas w odwiedziny są bardzo zdziwieni tak fatalnym stanem dróg.. 
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Odp. Edyta Podmokły – Wykonawca po zakończeniu robót na danej działce ma obowiązek 

dostarczenia protokołu odbioru robót, podpisanego przez właściciela danej posesji. Po 

zakończeniu wszystkich robót, które wykonawca planuje zrealizować na koniec czerwca,  

a przed dokonaniem odbioru robót kanalizacyjnych, wykonawca ma obowiązek dostarczenia 

podpisanych protokołów od wszystkich właścicieli działek na których były wykonywane 

jakiekolwiek roboty ziemne z poprawkami bądź też bez, w przeciwnym razie wykonawca nie 

będzie miał odebranych formalnie robót i pieniądze za wykonane przez niego prace nie 

zostaną mu wypłacone. Po dokonaniu odbioru sieci kanalizacyjnej jeśli do tego czasu ktoś  

z właścicieli posesji nie podpisał protokołu odbioru robót, należy ten fakt zgłosić pisemnie do 

urzędu gminy, co będzie świadczyć o tym iż wykonawca dokonał fałszerstwa odbioru robót,  

i poniesie z tego tytułu stosowne konsekwencje. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Droga na Zagorzyniec będzie podniesiona na 200-tu 

metrowym zalewanym odcinku i w całości na nowo wykonana. 

 

 p. Kobiałka (dzielnica Działy) – Przy posesji Państwa Maślaków kończy się asfalt,  

a dalszy odcinek drogi jest w stanie fatalnym. Czy jest możliwość jej poprawienia i 

wykonania na niej nakładki asfaltowej. 

 

Odp. Sołtys Jan Kantor -  W pierwszej kolejności będą wykonywane te odcinki dróg pod 

którymi będzie już ułożona kanalizacja. Problem pojawił się na tym odcinku, gdyż znaczna 

część kanalizacji jest prowadzona pod drogami których właścicielem jest gmina, gdyż 

właściciele sąsiadujących z nią działek nie wyrazili zgody na prowadzenie kanalizacji ich 

posesjami, stąd tak fatalny stan tej drogi. 

 

 p. Chocia – Chcemy uzyskać odpowiedź od Pana Burmistrza jakimi samochodami mamy 

się poruszać, aby móc komunikować się ze światem, co w przypadkach nagłych. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Burmistrz ma za zadanie pozyskać pieniądze na 

wykonanie danej inwestycji, między innymi na wyremontowanie, bądź wykonanie nowych 

fragmentów dróg. Jeśli chodzi o priorytet ich wykonywania, to hierarchia ważności dróg nie 

będzie przez niego ustalana, gdyż nie pochodzi z tej miejscowości, nie ma więc takiego 

rozeznania, a tym samym odpowiednich kompetencji, aby wyznaczać kolejność ich 

wykonywania. Po to jest wybierany Sołtys oraz Rada Sołecka, aby to oni decydowali  
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o kolejności, gdyż pochodzą z tej miejscowości, mają większą wiedzę na temat hierarchii 

dróg i posiadają odpowiednie kompetencje. Do nich należy kierować prośby w sprawie 

priorytetu realizacji poszczególnych odcinków dróg. 

 

 p. Chocia – Prosi o jasną deklarację, jak długi termin będzie potrzebny do naprawy 

uszkodzonych dróg. 

 

 p. Filipczyk (dzielnica Jaworzyna) – Potwierdza, iż przed rozpoczęciem inwestycji 

związanej z wykonywaniem kanalizacji, mostek u Pana Jacha był bardzo solidny, na obecną 

chwilę, po ułożeniu kanalizacji i wykonaniu na nowo mostka, jego stan jest fatalny, ruszająca 

się plastikowa rura zakryta kawałkiem betonu nie odzwierciedla stanu mostka sprzed 

rozpoczęcia inwestycji. 

  

 Głos z sali – Kiedy będzie uruchomiona kanalizacja. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Po dokonaniu odbioru sieci kanalizacji sanitarnej, 

dajemy około 3 miesiące czasu na realizację przyłączy wraz z protokołami ich odbioru. Nie 

jesteśmy wstanie dokładnie określić czasu na ostateczne podłączenie wszystkich 

zainteresowanych, gdyż może się okazać iż przyłącza nie są dostatecznie dobrze wykonane  

i będzie potrzeba czasu na ich poprawę. Można się umówić np. na maj 2014 roku, aby 

wszyscy mogli na spokojnie zdążyć z realizacją wszystkich przyłączy. Ostatecznie termin na 

zakończenie wykonywania przyłączy będzie podany za pośrednictwem Sołtysa, bądź 

ogłoszony w Kościele przy grzeczności Księdza Proboszcza. 

 

 Piotr Zeliaś (dzielnica Jaworzyna) – Zakupił w 2000 roku dom, w pobliżu którego 

biegnie kolektor ściekowy, niestety sąsiad nie wyraża zgody na wykonanie jedynego 

możliwego przekopu przechodzącego przez działkę sąsiada. Został przedstawiony przez 

projektanta tylko jeden wariant poprowadzenia przyłącza na które sąsiad nie wyraża zgody. 

Nie może się doprosić o możliwość konsultacji z projektantem jakiegoś innego wariantu trasy 

przyłącza. Nie wie z kim ma się porozumieć bądź skontaktować aby móc uzyskać jakiś inny 

wariant poprowadzenia trasy przyłącza. 
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Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – My jako urząd nie projektujemy sieci kanalizacyjnej, 

robią to projektanci i z nimi należy się porozumieć, bądź nakłonić do zgody sąsiada, bo 

zgodny sąsiad to najlepszy argument na wykonanie przyłącza. 

  

 Piotr Zeliaś (dzielnica Jaworzyna) – Rozmawiał z projektantem i wskazał mu 

alternatywną trasę poprowadzenia przyłącza, o tej samej długości co przyłącz zaproponowany 

przez projektanta. Projektant niestety uznał zaproponowaną przez siebie trasę jako jedynie 

słuszną i najekonomiczniejszą, i nie wyraził chęci na dalsze próby poszukiwania kompromisu. 

Napisał pismo w tej sprawie do urzędu, lecz nie uzyskał pomocy. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Prosi o ponowne złożenie pisma do urzędu w tej 

sprawie i po niedzieli tą sprawą się zajmie. 

 

 Stanisław Laskowski  – Poparł Pana Burmistrza, aby pisma do Urzędu Gminy kierować 

za pośrednictwem Sołtysa bądź Rady Sołeckiej, jako władz lokalnych. Ma natomiast 

zastrzeżenia do władz lokalnych (Sołtysa i Rady Sołeckiej) o brak odpowiedzi pisemnych na 

sprawy kierowane do nich bezpośrednio pisemnie, a ich również obowiązuje Kodeks 

Postępowania Administracyjnego, który nakłada obowiązek na pisemne zapytania udzielania 

również odpowiedzi pisemnej. Dysponuje pismami które kierował do Urzędu Gminy za 

pośrednictwem Rady Sołeckiej już w 2007 roku w sprawie dróg, i na które do dziś nie uzyskał 

pisemnej odpowiedzi. 

 

Odp. Sołtys Jan Kantor -  Czy odpowiedzi ma udzielić na piśmie, bo na obecną chwilę 

zajmujemy się siecią kanalizacyjną pozostawiając problemu dróg na późniejszy okres. 

 

Odp. Stanisław Laskowski  – Oczywiście że tak, w 2007 roku sieć kanalizacyjna była 

dopiero w planach, a problem dotyczył właśnie dróg. 

 

 Tadeusz Żarski (Stradom wokół Kościoła)  – Wyraził zgodę na wykonanie odwodnienia 

wokół szkoły, betonowy basen za szkołą miał zostać usunięty, został zasypany cienką 

warstwą ziemi i po przebytej zimie pozostawione w ziemi mury ujrzały światło dzienne. 

Wykonany wokół Szkoły Podstawowej drenaż nie działa, został uszkodzony, a w części 

zatkany, i w ten sposób duże pieniądze są marnotrawione. 
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Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Sala gimnastyczna nie powinna być wykonana  

w miejscu gdzie teraz stoi, gdyż teren pod salą jest bardzo podmokły. Wykonując drenaż 

ratujemy ten teren wyłapując powierzchniowe wody. Jeśli drenaż ma jakieś uszkodzenia to po 

zimie dokonamy jego kontroli   

 

 p. Pitala – Kanalizacja jest wykonywana w sposób fatalny i niezgodny z projektem. To co 

Pan Burmistrz przedstawił na temat wykonywanych robót w sposób znaczący mija się  

z rzeczywistością. Jeśli jak Pan twierdzi kanalizacja została wykonana zgodnie ze sztuką 

budowlaną, to skąd tyle poprawek i ponownych realizacji tych samych odcinków kanalizacji. 

Napisano pismo do nadzoru o ponowne skontrolowanie wykonanych prac związanych ze 

skanalizowaniem naszej miejscowości. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Jestem, owszem młodszy od Pana, ale  

z przedstawionymi tutaj zarzutami się nie zgadzam, twierdzę iż kanalizacja jest wykonywana 

w sposób prawidłowy. 

 

 Głos z Sali – Napisałem do Pana pismo w sprawie dróg, podczas piastowania przez Pana 

stanowiska Burmistrza w czasie pierwszej swej kadencji, a piastuje Pan ten urząd już trzecią  

i nadal nie otrzymałem odpowiedzi na złożone na Pana ręce kilka lat temu pismo. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Teraz wykonujemy drogi. 

 

Ad 9. 

Burmistrz Maciej Ostrowski – Prezentacja „Nowa gospodarka odpadami”  

Załącznik nr 2 do Protokołu. 

 

Ad  10. 

Jan Leśniak (Dzielnica Jaworzyna)  – Co ze szkłem ostrym które rozcina worki. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Na szkło przewidziane są worki zbrojone, chcielibyśmy 

zastosować kubły plastikowe, ale przy tej liczbie odbiorców, zakup około 10 tyś. sztuk byłby 

dla gminy olbrzymim kosztem. Szkło płaskie, ostre należy wrzucać do pojemnika na śmieci 

ogólne, którym obecnie dysponujemy. 
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 Jan Sikora– Informuje, iż w Niemczech śmieci biodegradowalne z kuchni, są zbierane do 

woreczków biodegradowalnych i wraz z woreczkami wrzucane do pojemników 

przeznaczonych na odpady biodegradowalne, czy u nas nie można by było zastosować tego 

systemu selekcji śmieci. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – We własnym zakresie można sobie zakupić woreczki 

biodegradowalne. 

 

 Głos z sali – Jeżeli w miejscu zamieszkania prowadzona jest jednoosobowa działalność 

gospodarcza, to co z powstałymi dodatkowymi śmieciami. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Trzeba mieć odrębny 120 litrowy kubeł na śmieci. 

  

 Jan Sikora– Gmina będzie sprawować pieczę nad obsługą dwóch wielkich gospodarek: 

to jest gospodarką śmieciami, oraz gospodarką ściekami kanalizacyjnymi. Jaką mamy 

gwarancję dobrej jakości usług, skoro gmina nie jest wstanie zadbać o czystość na 

przystankach dla busów i autobusów. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Dewastacja przystanków jest odzwierciedleniem 

kultury osobistej i wychowania jej mieszkańców. Na estetykę i stan czystości tych 

przystanków w takim przypadku nie mamy żadnego wpływu. 

 

 Jan Sikora– Jeśli na przystankach są rozwieszane reklamy czy plakaty, są to osoby nie 

anonimowe, to gmina ma możliwość pociągnięcia do odpowiedzialności te osoby obciążając 

je kosztami za utrzymanie czystości na tych przystankach. Podobna sytuacja ma miejsce na 

drogach lokalnych. Poustawiać przy wjazdach na te drogi znaki mówiące o dopuszczalnej 

nośności pojazdów, a unikniemy dewastacji dróg na wskutek przeciążenia ich poruszającymi 

się po niej pojazdami. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Pomysł ze znakami był już przerabiany i po ich 

ustawieniu mieszkańcy przychodzili z pretensjami, iż zakazy te blokują dojazd gruszek  

z betonem do nowo wznoszonych domów na ich posesjach. Skoro jest Pan taki skory do 

wprowadzania zakazów i kontroli, to proponuję wprowadzenie dokładnej kontroli wywozu 

nieczystości z szamb gospodarstw nie podpiętych do kanalizacji 
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 Jan Sikora– Od początku, kiedy są prowadzone rozmowy w sprawie skanalizowania 

miejscowości Głogoczów, straszy Pan Burmistrz mieszkańców Głogoczowa karami za nie 

wywożenie z szamb ścieków do oczyszczalni. 

 

 Głos z Sali – Co w przypadku, gdy dane gospodarstwo będzie potrzebować większej 

liczby pojemników na śmieci, czy z tego tytułu wzrosną opłaty za wywóz śmieci. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Opłata za śmieci jest przypisana wprost liczbie 

mieszkańców. Dom w którym będzie mieszkać większa liczba ludzi będzie generował 

większą ilość śmieci, co będzie się wiązać z koniecznością wyposażenia danego 

gospodarstwa w większa liczbę pojemników. Opłata natomiast będzie pobierana od danego 

gospodarstwa nie na podstawie liczby kubłów, a na podstawie liczby mieszkańców, które te 

śmieci generują. 

 

 Bolesław Malinowski – W życiu publicznym musi obowiązywać jakiś porządek, stąd aby 

zapanować nad społeczeństwem posługujemy się między innymi zakazami i nakazami prawa. 

Jeśli jakieś gospodarstwo nie będzie segregować śmieci to czy opłata za śmieci będzie 

podwyższona. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Opłata za śmieci nie segregowane będzie oczywiście 

wyższa. 

 

  Stanisław Świerczyński – Czy jest możliwość odbioru przez gminę pokryć dachowych 

azbestowych, i czy z racji wymiany tego pokrycia przysługują jakieś pieniądze z unii 

europejskiej. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Jest możliwy odbiór pokryć azbestowych, ale za darmo 

i muszą być one spakowane. Azbestowe śmieci należy dostarczyć na wysypisko urządzone na 

Borzęcie. 

 

 Hanna Kuczaj – Jaka będzie opłata za śmieci dla osoby samotnej produkującej mniejsze 

ich ilości, nie wypełniające całkowicie pojemnika. Czy nadal będzie odbiór śmieci 

wielkogabarytowych. 
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Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Będzie Pani dokonywać opłaty tylko za jedną osobę. 

Będzie nadal funkcjonował odbiór śmieci wielkogabarytowych. 

 

 Czesław Wierzba – Głosowałem za powstaniem na Borzęcie Zakładu Utylizacji 

Odpadów. Mam świadomość, iż miejsce na gromadzenie śmieci na górze Borzęta się 

skończy, a tu jeszcze doszła Limanowa. 

 

Odp. Burmistrz Maciej Ostrowski – Za Pana kadencji jako radnego przeznaczono 

wysypisko na górze Borzęta dla dwóch gmin : Limanowa i Myślenice.  

 

 Monika Kobuz- Proponuję, aby zebrania wiejskie odbywały się dwa razy do roku  

i apelujemy o to już od trzech lat. Trzy lata temu nie zaprotokołowano postulatu wysuwanego 

przeze mnie, natomiast w zeszłym roku protokolant odnotował mój apel. 

 

Ad 11. 

Radna Rady Miejskiej Agnieszka Węgrzyn - Prezentacja projektu „Aktywny 

Głogoczów-partnerstwo trójsektorowe na rzecz rozwoju przedsiębiorczości społecznej.” 

Prezentacja jako załącznik do Sprawozdania z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej  

w roku 2012 - załącznik nr 3 do Protokołu. 

 

Projekt ten ma na celu stworzenie z Głogoczowa miejscowości tematycznej. Wybrany przez 

mieszkańców temat wokół chcemy budować wizerunek i promocję wsi, a także zacieśniać 

wewnętrzną współpracę oraz aktywizować mieszkańców to: „Głogoczów, wieś jak dzwon. 

Twój przestanek w podróży” 

 

Ad 12. 

Prezentacja Solarów – jako nowej formy pozyskiwania ciepłej wody socjalno-bytowej 

wykorzystującej słońce jako źródło energii. 

 

Ad 13.  

 Beata Prorocka – Odcinek drogi zbiorczej od Bęczarki po Stachurę, nie jest odśnieżany, 

w czyjej gestii jest utrzymanie zimowe tego odcinka drogi. Czy jest możliwość wykonania na 
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tym fragmencie zatoczki w celu możliwości przepuszczenia samochodu poruszającego się  

z naprzeciwka samochodu. 

 

Odp. Sołtys Jan Kantor -  Zatoczki nie jesteśmy wstanie wykonać, gdyż gmina nie włada 

tym gruntem. Co do kwestii odśnieżania, to leży ona w gestii Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad, a w ich hierarchii ma ona najniższy status pod względem utrzymania. 

 

 Paweł Pulchny – Odnośnie czyszczenia wałów, koryta rzeki oraz studzienki 

kanalizacyjnej z której woda jest odprowadzana na ich podwórko. 

 

Odp. Sołtys Jan Kantor -  Były prowadzone rozmowy z wykonawcą i ma zapewnienie, iż 

problematyczna studzienka zostanie podłączona do sieci kanalizacji sanitarnej z tym iż trochę 

w późniejszym czasie, należy uzbroić się w cierpliwość. Wały i koryto rzeki będą oczywiście 

czyszczone. 

 

 Robert Pałka – Odnośnie wyburzenia stodoły po zmarłym Św. Pamięci Czesławie Syrku, 

która blokuje możliwość udrożnienia bocznego traktu komunikacyjnego drogą lokalną. 

 

Odp. Sołtys Jan Kantor -  Prowadził rozmowy z ze spadkobiercą i dopóki sprawa spadku nie 

zostanie uregulowana notarialnie, problem ze stodołą pozostanie nadal nierozwiązany. Należy 

również uzbroić się w cierpliwość.   

 

Na tym zebranie zakończono. 

 

Załączniki: 

1. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej wsi Głogoczów raz rok 2012 

2. Prezentacja Burmistrza MiG Myślenice, Macieja Ostrowskiego – Nowa gospodarka 

odpadami – Dostępna na stronie http://www.agnieszkawegrzyn.pl/2013/03/16-03-13-

protokol-z-zebrania-wiejskiego-w-glogoczowie/ . 

3. Prezentacja Radnej Rady Miejskiej, Agnieszki Węgrzyn – Projekt „Aktywny 

Głogoczów-partnerstwo trójsektorowe na rzecz rozwoju przedsiębiorczości 

społecznej”. Dostępna na stronie http://www.agnieszkawegrzyn.pl/2013/03/16-03-13-

protokol-z-zebrania-wiejskiego-w-glogoczowie/ . 


